



更新恒生強積金智選計劃（「智選計劃」）的中港股票基金之風險級數

2023年2月27日

我們會定期覆核智選計劃內的成分基金的風險級數，有關風險級數亦可隨時作出修改。而最新一次的風險級數覆核已經完成。由2023年2月28日起，智選計劃的中港股票基金之風險級數將由「4」上調至「5」，智選計劃內的其他成分基金之風險級數維持不變。

你可瀏覽恒生強積金網頁上的「每月基金表現摘要」及 / 或「基金概覽」，或恒生個人流動理財服務應用程式以獲取其他成分基金的最新風險級數及有關各風險級數分類的描述。如有任何查詢，請致電恒生強積金服務熱線（852）2213 2213。

請注意，風險級數僅供參考，不應被視為投資意見。你不應根據風險級數而作出強積金賬戶的投資選擇。

Update of risk rating for the Hong Kong and Chinese Equity Fund under the Hang Seng Mandatory Provident Fund - SuperTrust Plus (the “Scheme”)

27 February 2023

We conduct reviews of the risk ratings for the Constituent Funds under the Scheme regularly and the risk ratings may be subject to change from time to time. We would like to inform you that the latest risk rating review has been completed. **With effect from 28 February 2023, the risk rating for the Hong Kong and Chinese Equity Fund under the Scheme will be increased from ‘4’ to ‘5’**, while the risk ratings for other Constituent Funds under the Scheme remain unchanged.

To obtain the latest risk ratings of the other Constituent Funds and the description of each of the risk rating category, please refer to the ‘Monthly Fund Performance Summary’ and/or the ‘Fund Fact Sheet’ posted on the Hang Seng MPF website or to the Hang Seng Personal Banking mobile app. Should you have any queries, please contact our Hang Seng MPF Service Hotline on (852) 2213 2213.

Please note that the risk ratings provided are for reference only and should not be regarded as investment advice. You should not rely on the risk ratings when making any investment choices for your MPF account(s).